
 
PROTOKÓŁ  NR 18.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 19 sierpnia 2015. 

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Pani Jadwiga Gizińska- Dyrektor ZOPO w Tłuszczu 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z realizacją wydatków za pierwsze półrocze 2015 roku w 

dziale oświata i wychowanie oraz edukacyjna opieka wychowawcza; 
3. Zapoznanie z korespondencją;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  

 
 
Ad1. Protokół Nr 17 z dnia 30 lipca 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2.  Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na zapis mówiący o tym, że 
wydatki na zakup energii i gazu §4260 w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II 
w Tłuszczu zostały wydatkowane w 84%, przez co zabraknie ok. 130 000 zł.  
Pani Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że wynika to z tego, że przy planowaniu 
budżetu ciężko było oszacować koszty. W momencie planowania przewidywane 
wykonanie ustalono na 115 000 zł, a Pani Dyrektor zaplanowała 238 000 zł z 
rozpisaniem na energię, gaz i wodę oddzielnie na szkołę i halę. Otrzymała o 
73 000 zł mniej środków.  
 
Ponadto Radny Bogdan Jusiński poprosił o wyjaśnienie dotyczące zapisu w 
rozdziale 80150 na wynagrodzenia osobowe pracowników. 
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Pani Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że rozdział 80150 jest subwencją na 
zadania dla uczniów z orzeczeniami. Jest to to subwencja celowa wydzielona. 
Środki te mogą być wydatkowane tylko na specjalne organizacje nauki, a jeżeli 
nie zostaną wydane będą zwrócone do budżetu Gminy. Są plany, aby od nowego 
roku szkolnego przyznać więcej godzin dla tych uczniów, aby wydać więcej 
pieniędzy. Została narzucona subwencja w kwocie 1 600 000 zł na rozdziały 
80150 i 80149.  
 
Radny Mirosław Sobczak spytał, czy w budżecie były planowane środki 
związane z awansem zawodowym nauczycieli. 
 
Pani Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że Dyrektorzy przewidują środki na 
awanse.  
 
Pani Grażyna Krupa spytała, jakiego typu usługi są zaliczane do paragrafu 4300 
„zakup usług pozostałych”, na które zaplanowano kwotę 456 637,00  zł, a 
wykonanie na poziomie 204 856,00 zł. 
 
Dyrektor ZOPO odpowiedziała, że z tego paragrafu są wydatkowane środki 
m.in. na dowożenie dzieci.  
 
Radny Adam Wojtyra spytał, jak rozwiązuje się sytuacje, gdy jest konieczność 
podniesienia kwalifikacji nauczyciela. 
 
Pani Jadwiga Gizińska odpowiedziała, że z karty nauczyciela wynika, że trzeba 
na to zagwarantować fundusze.  
 
Radny Adam Wojtyra spytał, w jaki sposób można by obniżyć wydatkowanie 
środków na oświatę przez gminę. 
 
Dyrektor ZOPO odpowiedziała, że w ostatnich latach wydatki na oświatę 
ponoszone przez Gminę wzrosły, gdyż jest to spowodowane większą ilością 
dzieci i oddziałów oraz awansem zawodowym nauczycieli.  
 
Radna Grażyna Krupa zaproponowała, aby zorganizować spotkanie z 
Dyrektorami Szkół w celu szukania oszczędności, gdyż oni najlepiej znają 
swoje placówki i wiedzą, w jaki sposób można obniżyć koszty ich utrzymania.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił Panią Jadwigę Gizińską o przygotowanie 
szczegółowego wydatkowania środków przez każdą ze szkół.  
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Ad3.  Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Podinspektor ds. obronności i zarządzania kryzysowego Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu zwraca się z prośbą o opinię w zakresie 
możliwości przeznaczenia środków na projekt Systemu Wczesnego 
Ostrzegania i Alarmowania ludności z terenu naszej Gminy 
realizowanego w ramach „Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 2014-2020”. Pismo stanowi załącznik Nr 
1 do protokołu.  
 
Komisja wnosi o przybycie na kolejne posiedzenie Pana Sławomira Pióro 
w celu wyjaśnienia działania punktów alarmowych.  
 

2. Komisja Budżetu i Inwestycji Rady Miejskiej w Tłuszczu złożyła pismo, 
w którym wnosi o przekazanie z rezerwy ogólnej budżetu Gminy 2 500 zł 
na zakup nagród w konkursie na „Najładniejszy ogródek przydomowy”. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 2.  
 

3. Mieszkańcy Tłuszcza wnoszą o zamianę działek w związku z przejęciem 
jednej z nich przez Gminę Tłuszcz z przeznaczeniem na budowę drogi.  
Pismo stanowi załącznik Nr 3. 
 
Komisja wyraża zgodę, gdyż będzie to z korzyścią dla Gminy.  
 

4. Mieszkańcy wsi Chrzęsne proszą o przycięcie koron drzew przy ul. 
Srebrnej. Pismo stanowi załącznik Nr 4. 
 
Radny Stanisław Kielak poinformował, że zadanie zostało wykonane.  
 

5. Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji informuje, że Komisja Nazw 
Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych pozytywnie zaopiniowała 
ustalenia urzędowych naw miejscowości Jawinin oraz Konary, natomiast 
negatywnie zaopiniowała nazwę miejscowości Moczydło. Pismo stanowi 
załącznik Nr 5.  
 
Komisja zapoznała się. 
 

6. Mieszkaniec Gminy zwraca się z prośbą o zapewnienie mu lokalu 
komunalnego. Obecnie zamieszkuje lokal prywatny, który został 
przeznaczony do rozbiórki. Pismo stanowi załącznik Nr 6. 
 
Komisja zapoznała się.  
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7. Sołtys wsi Zalesie złożył wniosek o zagwarantowanie w budżecie Gminy 
na lata 2015-2017 środków finansowych na budowę wodociągu w 
miejscowości Zalesie. Pismo stanowi załącznik Nr 7. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Komisji powiedział, że ten temat 
zostanie omówiony w szerszym gronie radnych.  
 

8. Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu przedłożył 
korektę sprawozdania finansowego za 2014rok. Stanowi ona załącznik Nr 
8 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

Sprawy różne: 
 

• Radny Adam Wojtyra zwrócił uwagę na problemy z brakiem wody na 
Stryjkach i Ołdakach.  
Między Ołdakami, a Stryjkami znajduje się gminny budynek zlewni 
mleka, który obecnie jest nieużytkowany. Jest tam zainstalowane 
urządzenie do czerpania wody i według niego można by uruchomić punkt 
czerpania wody dla celów gospodarczych. Bardzo blisko niego mieszkają 
ludzie, którzy mogliby pobierać wodę dla inwentarza. Zbiornik mógłby 
rozwiązać ich problemy.  
 
Radni wyrazili zgodę oraz poparli tę inicjatywę.  
 
Podczas rozmowy radny Mirosław Sobczak poinformował, że na ulicy 
Zofii Solarzowej w Miąsem jest brak wody. Złożył propozycję, aby 
beczkę, która jest w ZGKiM w Tłuszczu postawić w wyznaczonym 
miejscu, by mieszkańcy mogliby pobierać wodę. W chwili obecnej 
codziennie jest ona dowożona.  

 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 3 września godz. 14.00.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 20 sierpnia 2015 roku. 


